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      Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného dne 5. ledna 2015 

Přítomni: doc. MgA. Zbyněk Srba, Ph.D., prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. PhDr. Silva Macková, 
doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Marek Hlavica, Ph.D., MgA. Ondřej Vodička, 
Mgr. Lenka Schubertová; 

Hosté:     doc. Mgr. Petr Francán, doc. Mgr. Jana Preková, doc. Mgr. Marie Jirásková, Ph.D., Ing. 
Tomáš Kocáb  

 
I. Chod fakulty: 

! děkan fakulty přivítal členy vedení fakulty v novém roce a poděkoval za dosavadní 
spolupráci nejen v roce 2014; 

! KD rozhodlo o jednání RKD v pondělí 19. ledna v 8.30 hod.; 
! KD probíralo nominaci inscenace na festival Zlomvaz 2015; vzhledem 

k organizačním nejasnostem ze strany festivalového týmu bude záležitost nadále 
diskutována; 

! děkan informoval KD o bodech, které byly projednávány na KR dne 22/12 2014 a 
seznámil proděkany s nejbližšími úkoly a jejich termíny; 

! KD navrhuje případným zájemcům z Brazílie (viz podrobnosti v zápise z KR 22/12 
2014) o dvousemestrální pobyt studium v ateliérech scénografie či KSFT; jedná se o 
pobyt, který by byl finančně podpořen brazilskou vládou; 

! KD schválilo žádost MgA. R. Mackové o mimořádné stipendium ve výši 500,- Kč na 
studenta pro devět studentů (III. roč. bak., DaV) jako kompenzaci cestovních 
nákladů na workshop v Národním divadle moravskoslezském v Ostravě (14. – 16. 
ledna 2015); celkem bude vyplaceno 4.500,- Kč; 

! tajemník fakulty informoval o změně obsazení pozice referenta ZO s účinností od 1. 
února 2015: MgA. Labanc odchází, na půl úvazek se vrátí Mgr. Riou (převážně 
„home office“), druhý půl úvazek bude obsazen Mgr. Annou Lahodovou pro řešení 
prezenčních záležitostí na fakultě; 

! proděkan Kovalčuk informoval o nástupu Mgr. et Mgr. Jitky Šotkovské na místo 
vědecké pracovnice v Kabinetu pro výzkum divadla a dramatu v souvislosti s 
odchodem Mgr. M.  Procházkové; 

! KD se společně s pozvanými hosty zabývalo otázkou dislokace místností, zejména 
ateliérů S, SD, RTDS, ATD a Kabinetu zpěvu; KD si vyžádalo prověření finanční 
náročnosti využívání prostor na Astorce, revizi možných průniků oborů na 
společných zařízení a obsahové zaplnění prostor; další jednání zabývající se touto 
problematikou je stanoveno na 14. ledna od 10.00 hod.; do konce ledna se tajemník 
s Ing. Kocábem pokusí předložit formulované požadavky rektorátu (TIO). 
 
 

 
zapsala: Mgr. Lenka Schubertová            verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


